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Actielijst commissievergadering EFTR Kalenderjaar 2018/2019

Datum 
raad

Datum 
cie

Onderwerp Toezegging Uitvoering

01.10.18 12.09.18
Stand van zaken opstellen 1e aanpak 
uitstallingenbeleid

Dit is een intensief proces en de wethouder 
verwacht niet dat er volgend jaar al een 
uitgewerkt plan op tafel ligt. Halverwege het 
proces wil het college een terugkoppeling 
doen richting de raad of de commissie EFTR 
en aangeven wat de voorzichtige contouren 
zijn over de richting die het opgaat, zodat de 
raad daar een zienswijze over kan geven.

Cie 15/05: de nieuwe medewerker begint 
op 20 mei a.s. Er wordt gestart met de 
Lindenlaan want daar zit de meeste pijn bij 
de mensen. De mensen krijgen kaders mee 
en er wordt per straat gekeken naar de 
aanvullende wensen. Op basis van die input 
hopen we te komen tot nieuw beleid. Dit 
zal een intensief traject worden, waarbij 
naar verwachting niet alleen het 
uitstallingenbeleid maar ook andere 
thema’s onderwerp van gesprek zullen 
worden. Het streven is dat het 
uitstallingenbeleid eind 2019 gereed is.
Zie ook RIB (19.39) Proefproject 
uitstallingenbeleid.

Gewestelijke aangelegenheden Stella Maris College: in de gesprekken met 
het Stella Maris College heeft het college 
toegezegd de beschikbare gebouwen en de 
mogelijke opties in kaart te brengen.

Uitgebreide update in cie EFTR 15/05 (zie 
verslag 15/05). Het streven is dat er rond 
september een totaalplan klaar is.

01.10.18 29.10.18

Vaststellen ontwerpbegroting planjaren 
2019 – 2022

Toekomstvisie 2035: in 1e instantie wordt 
met de fractievoorzitters gekeken wat een 
goed proces zou kunnen zijn en vervolgens 
wordt via de commissie ABA een uitgewerkt 
voorstel aan de raad voorgelegd om tot een 
bijgestelde toekomstvisie te komen.

In overleg met griffie 

10.12.18 21.11.18

Voorstel college betreffende invullen 
taakstelling Polfermolen  

Ten aanzien van de frictiekosten etc. zegt de 
wethouder toe concrete bedragen aan de 
raad voor te leggen.

Dit volgt aan het eind van 2019 wanneer 
zicht is op alle frictiekosten.
Dossier loopt (zie ook raadsnota cie EFTR 
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15/05)
11.02.19 23.01.19

Voorstel college betreffende toekomst 
organisatie Kerstmarkt Gemeentegrot

Wethouder Bisschops beaamt dat de 
organisatoren van de Bokkemert ermee 
gestopt zijn. Op dit moment wordt erover 
nagedacht wat de gemeente daarmee wil. De 
wethouder komt hier op een later moment op 
terug.

Cie 12/06: De aanbestedingsprocedure 
loopt nog. Zodra er nieuws te melden is 
worden de commissie en de raad hierover 
ingelicht.
Afgehandeld: zie persbericht 02/07: 
organisatie van de Bokkemèrt in 
Valkenburg de komende drie jaar naar 
Stichting Valkenburg Events

01.04.19 13.03.19

Presentatie bewonersonderzoek toerisme De wethouder kan niet aangeven wat de 
impact van het toerisme op jongeren uit de 
gemeente is: hier komt zij op een later 
moment op terug; zal intern naar gekeken 
worden.

Vooralsnog aangehouden.

Brief (6) provincie Limburg inzake 
begroting 2019

De wethouder zegt toe de accountant te 
vragen de zaken rondom de Omgevingswet 
mee te nemen in zijn besluitvorming c.q. 
oordeel.

In de kadernota, die de raad op 1 juli 2019 
heeft vastgesteld, is rekening gehouden 
met een structurele kostenpost van 
€ 100.000,- voor de implementatie van de 
Omgevingswet. Wij blijven de 
ontwikkelingen volgen en zullen dat bedrag 
zo nodig bijstellen indien daartoe 
aanleiding bestaat.

03.06.19 15.05.19
Voorstel college betreffende subsidies 
restauratie en onderhoud monumenten

Inzicht in het totale monumentenbeleid. De opzet wordt in december aan de raad 
gepresenteerd.

Raadsinformatiebulletin (15) Programma 
75 jaar bevrijding

Wethouder Bisschops zegt toe dat de 
financiële verantwoording ter beschikking 
wordt gesteld.

De financiële verantwoording wordt 
beschikbaar gesteld zodra het project /  
evenement is afgelopen (aan het einde van 
dit jaar).

Raadsinformatiebulletin (16) Verdeling 
evenementenbudget 2019

Afrekening WK veldrijden: het zou een 
leuke stageopdracht kunnen zijn om dit in 
beeld te krijgen. Wethouder Bisschops zegt 
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toe dit mee te nemen.
Ruïne: het college is dit niet vergeten, maar 
binnen de vakgroep economie was er de 
afgelopen maanden een probleem qua 
personele bezetting. 

Deze nota wordt opgepakt en de raad is via 
RIB (19.32) geïnformeerd.

Gewestelijke aangelegenheden Bibliotheken: op dit moment lopen er 
gesprekken met de gemeenten Vaals en 
Eijsden-Margraten en Stichting Heuvelland 
bibliotheken over de wijze waarop men het 
bibliotheekwerk kan waarborgen. De 3 
gemeenten willen weten wat het kost als 
men wil continueren wat men nu heeft. 
Daarnaast wordt er per gemeente gekeken 
naar een pluspakket met specifieke wensen 
voor die gemeente en wat daar de kosten van 
zijn. Dit stuk moet 22 mei a.s. klaar zijn. Het 
streven is nog steeds ergens rond september 
met een nieuw voorstel te kunnen komen 
zodat het bibliotheekwerk voor 4 of 5 jaar 
kan worden gegarandeerd en gecontinueerd. 

01.07.19 12.06.19
Voorstel college betreffende Bedrijven 
Investeringszone

Voor wat betreft de draagvlakmeting is het 
streven nog steeds dat die op 23 september 
a.s.  zal plaatsvinden.

Voorstel college betreffende kaders 
hotelbeleid en toetsingskader

Vaststellen toetsingskader: de status van de 
rest van het stuk is om daarmee een richting 
aan te geven waar het college verder over 
wil nadenken. Er komt een verdere 
uitwerking, met name van de zaken die uit 
de pressurecooker zijn gekomen. Want dat 
zijn de initiatieven die de broodnodige spin-
off moeten geven. Hier komt het college in 
de loop van dit jaar of het volgende jaar op 
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terug. 
Wethouder Bisschops is overvraagd als het 
gaat over grote buitenlandse investeerders 
die aangeven dat zij geen financiële 
gegevens willen overleggen omdat er in hun 
land sprake is van een bankgeheim. De 
wethouder zegt toe deze vraag door te leiden 
naar mensen die daar meer van weten.

Ten aanzien van het in het stuk genoemde 
bedrag ad € 50.000,00 komt het college nog 
met een verdere uitwerking naar de raad 
terug. Voorlopig moet men dit zien als een 
richtbedrag.

Een Bibob toets verloopt via de daarvoor 
afgesproken (landelijke) kaders van de wet 
Bibob. Dat betekent dat zowel de 
aanvragende partij wordt getoetst alsmede 
de herkomst van middelen via de spelregels 
die daarvoor staan voorgeschreven.

In het stuk van het hotelbeleid is dat 
bedrag als richting genoemd in de volgende 
passage: “De attractiewaarde van 
Valkenburg aan de Geul als geheel blijven 
vergroten. Zoals aangegeven zijn er 
belangrijke stappen gezet in de 
kwaliteitsverbetering van de openbare 
ruimte in Valkenburg aan de Geul. 
Daarmee houdt het echter zeker niet op. 
Welke programma’s uit de eerste 
toeristische visie ‘Valkenburg leeft!’ zijn 
van belang om nog uit te voeren? En welke 
nieuwe stippen op de horizon voor de 
ontwikkeling van het totale toeristische 
product moeten gezet worden? Juist die 
vragen zijn wellicht nog veel belangrijker 
om te beantwoorden voor de toekomst van 
onze toeristische gemeente, dan het alleen 
vaststellen van sectorale maatregelen 
(zoals de genoemde maatregelen puur 
vanuit het hotelbeleid). De geschatte 
kosten voor het ontwikkelen van een 
(uitvoerings)programma om de 
aantrekkingskracht van Valkenburg als 
geheel te vergroten bedragen: €50.000,-.”

Zoals aangegeven in het stuk is het 
wenselijk om aanvullend aan dit stuk een 
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uitvoeringsprogramma te maken waarin de 
in de nota genoemde onderdelen verder 
worden uitgewerkt en geconcretiseerd, 
inclusief voorstel voor wijze van aanpak, 
prioritering en financiering. Nu de Raad op 
1 juli hiermee ingestemd heeft, gaan we 
daarmee aan de slag. Komt dus terug in het 
nog uit te werken uitvoeringsprogramma.

Gewestelijke aangelegenheden De visie vrijetijdseconomie wordt binnenkort 
ter vaststelling aangeboden aan de raden van 
de 16 gemeenten.  

Zie  voor planning RIB 36.

01.07.19 29.06.19
Voorstel college betreffende resultaten 
meicirculaire Gemeentefonds

Negatieve afwijking exploitatie 
Gemeentegrot: aan het einde van dit jaar 
wordt onderzocht of het mogelijk is hier een 
leerling project van te maken met als doel 
om de hele grot (zonder ruggenspraak van 
wie dan ook) in de vorm van een scriptie te 
talen doorlichten door leerlingen van de 
Hogere Hotelschool, met daarbij een plan 
hoe dit naar de toekomst toe op een betere 
manier vorm kan krijgen.


